
Zápis č. 7/2024 
 

ze zasedání Kontrolního výboru Zastupitelstva města Žďár nad Sázavou, které se 
uskutečnilo dne 11. 12. 2024 
 
 
Přítomni: MUDr. Jan Mokříš, PaedDr. Miloslava Brychtová, Ing. Rudolf Voráček,                  

p. Bohumil Trávník  
Omluveni: Ing. Tomáš Havlík, Ing. Jan Zástěra 
Nepřítomni: p. Josef Drdla 
Hosté:  p. Jaroslav Hedvičák, Ing. Jan Havlík, Ing. Dana Wurzelová, Ing. Jan Liška 

 
 

Zahájeno: 17:10    Skončeno:  18:25 
 
 
Program jednání: 
1. Podnět ve věci pohřbívání na ul. Jamská 
2. Různé 
 
 
Předseda přivítal členy kontrolního výboru a hosty. Stanovené téma bylo projednáváno již na 
minulém jednání kontrolního výboru. Vzhledem k tomu, že záležitost pohřbívání na ul. Jamská 
byla již dvakrát projednávána na zasedání zastupitelstva města a požadavku členky 
kontrolního výboru k dalšímu projednání, byla záležitost opětovně zařazena na program 
jednání výboru.   
 
1. Podnět ve věci pohřbívání na ul. Jamská 
 
V úvodu předseda výboru shrnul dosud poskytnuté informace z minulého jednání výboru, 
informace předané zastupitelům před jednáním zastupitelstva. Předseda obdržel další 
podklady od vedoucí OMKS, které byly k nahlédnutí členům kontrolního výboru (zastupitelům). 
Na základě předloženého shrnul vývoj situace, která vyústila k omezení pohřbívání v části 
pohřebiště na ul. Jamská.  
Ing. Wurzelová doplnila, že na základě usnesení kontrolního výboru byla rozeslána informace 
o aktuálním stavu omezení pohřbívání nájemcům hrobových míst II. a III. zóny dopisem pod 
záštitou pana místostarosty. Byl objednán hydrogeologický průzkum a studie případného 
odvodnění, který bude probíhat v první polovině příštího roku; plánováno deset sond (u třech   
automatizovaný odečet, u ostatních 2x měsíčně). Z průzkumu může vzniknout i doporučení 
případného způsobu odvodnění. 
Zastupitel Ing. Havlík předal informace o uskutečněných schůzkách a prohlídce dokumentace 
vedené správcem pohřebiště SATT (vázaná kniha, karty, elektronická dokumentace). 
 
Diskuze na témata proč se před omezením pohřbívání nerealizoval další hydrogeologický 
průzkum nad rámec průzkumu z roku 2002, o výjimkách a provedených exhumacích, o 
dokumentaci k nim pořízené, sdělovány názory na vedení neveřejné hřbitovní evidence a 
znění ustanovení zákona o pohřebnictví. 
Dále zazněly názory, zda je pro vyhodnocení hydrogeologického průzkumu dostatečná lhůta 
½ roku (možnost prodloužení na delší období) a zda nenavýšit počet sond, aby data poskytla 
dostatečně robustní podklad pro další postup. Uvedené podněty budou projednány se 
zpracovatelem posudku. Diskutovány důvody k rozšíření hřbitova na Zelené hoře. 
 
 
 
 



Usnesení č. 1/7/24 
Kontrolní výbor bere na vědomí poskytnuté informace ve věci pohřbívání na ul. Jamská. 
Kontrolní výbor doporučuje provést co nejdříve podrobný hydrogeologický průzkum, který by 
měl poskytnout podklady pro další rozhodnutí o přístupu k pohřbívání na hřbitově Jamská. O 
probíhajícím průzkumu průběžně, co nejpodrobněji, informovat zainteresované osoby a 
veřejnost.    
Hlasování:  Pro 4           Proti 0         Zdržel se 0 

 
 
2. Různé 

V závěru předseda výboru stanovil téma na příští zasedání zhodnocení investičních akcí roku 

2024 a plán akcí na příští rok. Termín zasedání bude upřesněn. 

 

Ve Žďáře nad Sázavou 12. 12. 2024 
 
 
                                       MUDr. Jan Mokříš     
                        předseda kontrolního výboru  
 
Zapsala: Bořilová 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


